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ZÁPIS z jednání rady č. 4/2022 
Město Chabařovice 

datum: 2. 2. 2022, čas: 15:00 - anonymizovaná verze zápisu 

Prezence:  

Přítomni: 
(5) Mgr. Josef Förster, Bc. Ilona Galášová, Mgr. Jiří Hladík, Mgr. Josef Kusebauch, Libor 

Verner 

Omluveni: (0) 

Nepřítomni: (0) 

Hosté:   

Zapisovatel/ka: Ing. Věra Krepindlová 

Tito zastupitelé se (z)účastní distančně: Mgr. Josef Kusebauch 

Přítomno je 5 členů a rada je usnášeníschopná. 

Jednání zahájeno 02.02.2022 v 15:04:55 

1. Určení zapisovatelů, předsedajícího, příp. ověřovatelů (bod číslo 1) 

Předkladatel: Mgr. Josef Kusebauch 

Projednávání bodu bylo zahájeno v 15:05:06 

Předsedající navrhl jednotlivé členy pracovních komisí 

Ověřovatelé: Mgr. Jiří Hladík 

Předsedající: Libor Verner 

Bod byl přijat bez hlasování. 

Diskuze zahájena v 15:05:06 

Projednávání bodu bylo ukončeno v 15:05:18 

2. Schválení programu jednání (bod číslo 2) 

Předkladatel: Mgr. Josef Kusebauch 

Projednávání bodu bylo zahájeno v 15:05:22 

Program jednání 

1. Určení zapisovatelů, předsedajícího, příp. ověřovatelů 

2. Schválení programu jednání 

3. Kontrola plnění usnesení 

4. Vlajka pro Tibet 

5. Veřejnoprávní smlouva města Chabařovice s obcí Přestanov - výkon Městské policie Chabařovice 

6. Chabařovická pouť 2022 

7. Provozní řád Sportovní haly města Chabařovice 
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8. Správa a údržba domovního fondu 

9. Hřbitov Chabařovice - opuštěná hrobová zařízení 

10. Podmínky čerpání podpory seniorů 70+ 

11. Investiční záměr v areálu rekultivované skládky Spolchemie 

12. Zahájení zjišťovacího řízení záměru „Přestavba průmyslového areálu Chabařovice“ 

13. Demolice výrobního areálu Magna 

14. Změna územního plánu p. č. 1555/45 a 1555/46 v k. ú. Chabařovice 

15. Změna územního plánu č. 10 Chabařovice 

16. Oznámení o projednání Návrhu zadání 3. změny územního plánu Ústí n. L. 

17. Oznámení o projednání Návrhu zprávy o uplatňování územního plánu Chlumec v uplynulém období 

leden 2018 – prosinec 2021 

Diskuze zahájena v 15:05:22 

V 15:05:39 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Josef Kusebauch") v tomto 

znění: 

Rada schvaluje návrh programu jednání s těmito změnami: 

- doplňuje se bod č. 18 - Žádost o poskytnutí dotace z rozpočtu města Chabařovice na rok 2022 - dle 

Směrnice č. 4/2020 - Pravidla pro poskytování dotací – SPEEDWAYCLUB v AČR, pobočný spolek 

Chabařovice 

- doplňuje se bod č. 19 - Žádost o poskytnutí dotace z rozpočtu města Chabařovice na rok 2022 - dle 

Směrnice č. 4/2020 - Pravidla pro poskytování dotací – SPOLEK MOTOCLUB F 

- doplňuje se bod č. 20 - Žádost o poskytnutí dotace z rozpočtu města Chabařovice na rok 2022 - dle 

Směrnice č. 4/2020 - Pravidla pro poskytování dotací – TJ Slovan Chabařovice 

- doplňuje se bod č. 21 - Žádost o změnu údajů dotace z rozpočtu města Chabařovice na rok 2021– TJ 

Slovan Chabařovice 

- doplňuje se bod č. 22 - Prodej pozemku p. č. 1449/20 k. ú. Chabařovice 

- doplňuje se bod č. 23 - Prodej pozemku p. č. 825/29 a 825/30 k. ú. Roudníky 

- doplňuje se bod č. 24 - Zahájení zjišťovacího řízení ke koncepci „Integrovaná strategie Ústecko-

chomutovské aglomerace pro období 2021 – 2027“ 

- doplňuje se bod č. 25 - Analýza umístění městského úřadu Chabařovice 

Hlasování 

pro: 5 

proti 0 

zdržel se: 0 

nehlasoval: 0 

 

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-45-4/22 

zodpovídá:   

termín: IHNED (2. 2. 2022) 

Projednávání bodu bylo ukončeno v 15:05:47 

3. Kontrola plnění usnesení (bod číslo 3) 

Předkladatel: Věra Krepindlová, Ing. - TAJ 

Projednávání bodu bylo zahájeno v 15:05:51 
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Důvodová zpráva 
Číslo 

usnesení 
Usnesení rady 

Datum 

jednání 
Zodpovídá  Termín 

Stav plnění 

usnesení 

UR-30-

2/22 

Bod programu: Schválení Dodatku č. 1 ke 

Smlouvě o zhotovení stavby - Projekt 

zchátralého objektu bývalého mlýnu v 

centru Chabařovic (dále jen "Chabařovice 

Mlýn")  

Rada města Chabařovice 

SCHVALUJE 

návrh Dodatku č. 1 ke Smlouvě o 

zhotovení stavby a zařízení dalších 

záležitostí. 

UKLÁDÁ 

zajistit předání dodatku zhotoviteli stavby 

a následně zajistit podpis dodatku. 

19. 1. 2022 Jiří Starý 
21. 1. 

2022 

- za město 

Dodatek č. 1 

podepsán, 

čekáme zpět 

podepsané z 

Metrostavu 

Stanoviska a doporučení poradních orgánů/odborů 
TAJ doporučuje Radě města Chabařovice vzít informaci o plnění usnesení na vědomí. 

Diskuze zahájena v 15:05:51 

Rada bere materiály předložené k bodu č. 3 - Kontrola plnění usnesení na vědomí. 

Projednávání bodu bylo ukončeno v 15:06:51 

4. Vlajka pro Tibet (bod číslo 4) 

Předkladatel: Věra Krepindlová, Ing. - TAJ 

Projednávání bodu bylo zahájeno v 15:06:55 

Důvodová zpráva 
Kampaň "Vlajka pro Tibet" vznikla v západní Evropě v polovině devadesátých let a od té doby je pořádána 

každoročně. 

Stanoviska a doporučení poradních orgánů/odborů 
TAJ doporučuje Radě města Chabařovice přijmout navržené usnesení.  

  

Diskuze zahájena v 15:06:55 

V 15:07:22 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Věra Krepindlová, Ing. - 

TAJ") v tomto znění: 

Rada města Chabařovice po projednání: 

NESCHVALUJE 

žádost Spolku Lungta o připojení se k mezinárodní kampani "Vlajka pro Tibet". 

UKLÁDÁ 

informovat Spolek Lungta o přijatém usnesení Rady města Chabařovice. 

Hlasování 

pro: 5 
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proti 0 

zdržel se: 0 

nehlasoval: 0 

 

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-46-4/22 

zodpovídá: Nicole Hanauerová 

termín: 9. 2. 2022 

Projednávání bodu bylo ukončeno v 15:07:31 

5. Veřejnoprávní smlouva města Chabařovice s obcí Přestanov - výkon Městské 

policie Chabařovice (bod číslo 5) 

Předkladatel: Mgr. Josef Förster 

Projednávání bodu bylo zahájeno v 15:07:44 

Důvodová zpráva 
Koncem roku 2006 byla podepsána městem Chabařovice s obcí Přestanov veřejnoprávní smlouva na výkon 

Městské policie Chabařovice na území obce Přestanov podle zákona č. 553/1991 Sb., o obecní policii. 

Platná veřejnoprávní smlouva je v příloze materiálu tohoto bodu. Za tuto činnost platí městu Chabařovice 

obec Přestanov každý rok částku 50.000,- Kč. 

Vzhledem k navyšování cen a celkovému počtu událostí, které řeší Městská policie Chabařovice na území 

obce Přestanov (10% všech událostí) navrhuji tuto částku navýšit na 400.000,- Kč/rok, tj. 10% celkových 

výdajů na Městskou policii Chabařovice rozpočtu města Chabařovice (paragraf 5311). V příloze materiálu je 

přehled paragrafu 5311 - Bezpečnost a veřejný pořádek. Pokud bychom uvažovali podle počtu obyvatel, kdy 

v Chabařovicích je 2,5 tis. obyvatel a v Přestanově je cca 0,5 tis. obyvatel, tak by tato částka tvořila 1/6 z 

celkové částky, tj. 670 tis. Kč. 

Městská policie Chabařovice má v současné době 5 strážníků a v roce 2021 řešila více jak 700 událostí. 

Výroční zpráva o činnosti Městské policie bude předložena na zasedání Zastupitelstva města Chabařovice v 

02/2022. 

Stanoviska a doporučení poradních orgánů/odborů 
TAJ doporučuje Radě města Chabařovice přijmout návrh usnesení. 

Diskuze zahájena v 15:07:44 

K tomuto bodu se vyjádřili: Mgr. Josef Förster 

V 15:10:49 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Josef Förster") v tomto 

znění: 

Rada města Chabařovice po projednání: 

UKLÁDÁ 

zaslat návrh na úpravu veřejnoprávní smlouvy mezi městem Chabařovice a obcí Přestanov na výkon 

Městské policie Chabařovice na území obce Přestanov, a to ve výši 400.000,- Kč za rok. 

UKLÁDÁ 

zaslat informaci o tomto přijatém usnesení Zastupitelstvu obce Přestanov, aby mohlo tento návrh projednat. 

ŽÁDÁ 
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Zastupitelstvo obce Přestanov, aby se k návrhu vyjádřilo. 

Hlasování 

pro: 5 

proti 0 

zdržel se: 0 

nehlasoval: 0 

 

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-47-4/22 

zodpovídá: Věra Krepindlová, Ing. - TAJ 

termín: 16. 2. 2022 

Projednávání bodu bylo ukončeno v 15:10:58 

6. Chabařovická pouť 2022 (bod číslo 6) 

Předkladatel: Mgr. Josef Kusebauch 

Projednávání bodu bylo zahájeno v 15:11:02 

Důvodová zpráva 
Vzhledem k pokračujícímu pandemickému stavu přistoupila kulturní komise k hlasování o konání tradiční 

kulturní a zábavní akce Chabařovická pouť. Přes veškeré možné neočekávané situace (nařízení vlády, 

rekonstrukce náměstí v centru města) se rozhodla pokračovat dle plánu akcí a doporučila Radě města 

Chabařovice pouť uskutečnit. 

Stanoviska a doporučení poradních orgánů/odborů 
Odbor správní doporučuje Radě města Chabařovice přijmout návrh usnesení. 

Diskuze zahájena v 15:11:02 

K tomuto bodu se vyjádřili: Mgr. Josef Kusebauch 

V 15:17:19 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Josef Kusebauch") v tomto 

znění: 

Rada města Chabařovice po projednání 

SCHVALUJE  

konání chabařovické pouti v termínu 13. - 14. května 2022. 

UKLÁDÁ 

zainteresovaným odborům začít s přípravami dle potřeby.  

Hlasování 

pro: 4 

proti 1 

zdržel se: 0 

nehlasoval: 0 
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Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-48-4/22 

zodpovídá: Věra Blahníková 

termín: 16. 2. 2022 

Projednávání bodu bylo ukončeno v 15:17:27 

7. Provozní řád Sportovní haly města Chabařovice (bod číslo 7) 

Předkladatel: Lenka Oborníková 

Projednávání bodu bylo zahájeno v 15:17:31 

Důvodová zpráva 
Ke schválení je předložen návrh provozní řádu, protože v současné době sportovní hala žádný podobný 

předpis schválen nemá. Proti původnímu návrhu jsou zapracovány připomínky, týkající se možnosti 

konzumace občerstvení mimo sportoviště v případě dlouhotrvajících akcí a vyhrazení pravomocí rady města 

při rozhodování o povolování mimořádných pronájmů. 

Stanoviska a doporučení poradních orgánů/odborů 
Odbor správní doporučuje Radě města Chabařovice přijmout navržené usnesení. 

Diskuze zahájena v 15:17:31 

V 15:23:50 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Lenka Oborníková") v 

tomto znění: 

Rada města Chabařovice po projednání: 

SCHVALUJE 

Provozní řád Sportovní haly Chabařovice s účinností od 3. 2. 2022. 

UKLÁDÁ 

informovat o přijatém usnesení správce a zveřejnit jej na webu města. 

Hlasování 

pro: 4 

proti 0 

zdržel se: 1 

nehlasoval: 0 

 

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-49-4/22 

zodpovídá: Lenka Oborníková 

termín: 3. 2. 2022 

Projednávání bodu bylo ukončeno v 15:24:00 

8. Správa a údržba domovního fondu (bod číslo 8) 

Předkladatel: Lenka Oborníková 
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Projednávání bodu bylo zahájeno v 15:24:05 

Důvodová zpráva 
Na podporu zajištění řádné péče o bytové domy č.p. 24 a č.p. 336 v k. ú. Chabařovice, o které se město 

Chabařovice dlouhodobě stará, je navrženo uzavření smlouvy s advokátem Mgr. Jiřím Kučerou, který se na 

problematiku nemovitých věcí specializuje. 

Stanoviska a doporučení poradních orgánů/odborů 
Odbor správní doporučuje Radě města Chabařovice přijmout navržené usnesení. 

ROZPOČET: 

Přijetí usnesení má vliv na čerpání rozpočtu roku 2022, bude hrazeno z paragrafu 6171. 

Diskuze zahájena v 15:24:05 

V 15:28:24 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Lenka Oborníková") v 

tomto znění: 

Rada města Chabařovice po projednání: 

SCHVALUJE 

uzavření Smlouvy o poskytování právních služeb souvisejících s nemovitými věcmi s Mgr. Jiřím Kučerou, 

IČ: 70758425. 

UKLÁDÁ 

zajistit podpisy a odeslání smlouvy. 

Hlasování 

pro: 5 

proti 0 

zdržel se: 0 

nehlasoval: 0 

 

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-50-4/22 

zodpovídá: Lenka Oborníková 

termín: 16. 2. 2022 

Projednávání bodu bylo ukončeno v 15:28:34 

9. Hřbitov Chabařovice - opuštěná hrobová zařízení (bod číslo 9) 

Předkladatel: Lenka Oborníková 

Projednávání bodu bylo zahájeno v 15:28:40 

Důvodová zpráva 
Dalším krokem ke zvelebení Chabařovického hřbitova je postupná oprava a renovace  válečných hrobů, 

pomníků, hrobů a hrobek nejen významných občanů města, ale i ostatních dlouhodobě opuštěných 

hrobových zařízení, která by bylo možné pronajmout jinému nájemci. To však není možné bez toho, aby se 

vlastník pozemku či provozovatel pohřebiště stal jejich majitelem a k tomu je nutné ocenění stavby. 

Stanoviska a doporučení poradních orgánů/odborů 
Odbor správní doporučuje Radě města Chabařovice přijmout navržené usnesení. 
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ROZPOČET: 

Přijetí tohoto usnesení má vliv na čerpání rozpočtu - paragraf 3632 Pohřebnictví. 

Diskuze zahájena v 15:28:40 

V 15:31:33 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Lenka Oborníková") v 

tomto znění: 

Rada města Chabařovice po projednání: 

SCHVALUJE 

zpracování pasportů vybraných náhrobků a hrobek dle cenové nabídky Omni Cimiterium z.s., Praha 2, 

v celkové výši 20.000 Kč. 

UKLÁDÁ 

objednat realizaci prací dle cenové nabídky. 

Hlasování 

pro: 5 

proti 0 

zdržel se: 0 

nehlasoval: 0 

 

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-51-4/22 

zodpovídá: Lenka Oborníková 

termín: 16. 2. 2022 

Projednávání bodu bylo ukončeno v 15:31:40 

10. Podmínky čerpání podpory seniorů 70+ (bod číslo 10) 

Předkladatel: Mgr. Jiří Hladík 

Projednávání bodu bylo zahájeno v 15:31:46 

Důvodová zpráva 
Zastupitelstvo města Chabařovice usnesením čj. UZ-44-5/21 odsouhlasilo využití příspěvku pro seniory 70+ 

v roce 2022 (a v letech následujících)  s variantním systémem čerpání dle rozhodnutí seniora v plánované 

výši 500,- Kč na osobu, s možností výběru varianta 1: příspěvek na dopravu, varianta 2: příspěvek na stravu 

s úkolem vypracovat podmínky čerpání. 

Stanoviska a doporučení poradních orgánů/odborů 
Odbor správní doporučuje Radě města Chabařovice přijmout navržené usnesení. 

Diskuze zahájena v 15:31:46 

K tomuto bodu se vyjádřili: Mgr. Jiří Hladík 

V 15:43:07 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Jiří Hladík") v tomto znění: 

Rada města Chabařovice po projednání: 

SCHVALUJE 
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znění Směrnice č. 1/2022 - Příspěvek pro seniory města Chabařovice na rok 2022. 

UKLÁDÁ 

předložit materiál na vědomí na nejbližší jednání Zastupitelstva města Chabařovice. 

UKLÁDÁ 

realizaci Příspěvku pro seniory města Chabařovice v roce 2022. 

Hlasování 

pro: 5 

proti 0 

zdržel se: 0 

nehlasoval: 0 

 

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-52-4/22 

zodpovídá: Věra Blahníková 

termín: 4. 2. 2022 

Projednávání bodu bylo ukončeno v 15:43:20 

11. Investiční záměr v areálu rekultivované skládky Spolchemie (bod číslo 11) 

Předkladatel: Markéta Vladyková, Ing. 

Projednávání bodu bylo zahájeno v 15:43:25 

Důvodová zpráva 
Společnost SPOLCHEMIE, a. s. požádala město Chabařovice o vyjádření k investičním záměrům na 

plochách rekultivované chemické skládky a tím související změnu územního plánu. 

Stanoviska a doporučení poradních orgánů/odborů 
Odbor majetku a rozvoje města doporučuje Radě města Chabařovice přijmout návrh usnesení. 

Diskuze zahájena v 15:43:25 

V 15:47:43 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Markéta Vladyková, Ing.") 

v tomto znění: 

Rada města Chabařovice po projednání: 

DOPORUČUJE Zastupitelstvu města Chabařovice NESCHVÁLIT 

investiční záměr společnosti SPOLCHEMIE, a. s. – plochy pro logistické centrum v areálu rekultivované 

chemické skládky a s tím související změnu využití území. 

UKLÁDÁ 

připravit materiál do příštího zasedání zastupitelstva města. 

Hlasování 

pro: 5 

proti 0 
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zdržel se: 0 

nehlasoval: 0 

 

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-53-4/22 

zodpovídá: Markéta Vladyková, Ing. 

termín: IHNED (16. 2. 2022) 

V 15:48:09 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "B" (navrhovatel: "Markéta Vladyková, Ing.") v 

tomto znění: 

Rada města Chabařovice po projednání: 

DOPORUČUJE Zastupitelstvu města Chabařovice SCHVÁLIT 

investiční záměr společnosti SPOLCHEMIE, a. s. – výstavba fotovoltaické elektrárny (o výkonu cca do 10 

kWh) v areálu rekultivované chemické skládky a s tím související změnu využití území. 

UKLÁDÁ 

připravit materiál do příštího zasedání zastupitelstva města. 

Hlasování 

pro: 5 

proti 0 

zdržel se: 0 

nehlasoval: 0 

 

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-54-4/22 

zodpovídá: Markéta Vladyková, Ing. 

termín: IHNED (16. 2. 2022) 

Projednávání bodu bylo ukončeno v 15:48:26 

12. Zahájení zjišťovacího řízení záměru „Přestavba průmyslového areálu 

Chabařovice“ (bod číslo 12) 

Předkladatel: Markéta Vladyková, Ing. 

Projednávání bodu bylo zahájeno v 15:50:19 

Důvodová zpráva 
Předmětem záměru je přestavba stávajícího průmyslového areálu v Chabařovicích, ve kterém dříve působila 

společnost Chabařovické strojírny a později společnost Magna Automotive. V provozu se v minulosti 

vyráběly sedačky do automobil (technologie svařování, lakovna, kompletace). V současné době je areál 

prázdný a nevyužívaný a lze ho označit za brownfield. 

Investor uvažuje o přestavbě areálu a vybudování nové výrobní a skladovací haly o celkové zastavěné ploše 

cca 20 902 m2. Objekt bude sloužit pro lehkou průmyslovou výrobu a skladování (montáž a skladování 

výrobků určených zejména pro elektrotechnický a automobilový průmysl, kompletace polotovarů, příjem a 
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skladování vyráběných dílů a dalších komerčních produkt a jejich další redistribuce do navazující výrobní a 

obchodní sítě v České republice). Provoz areálu bude nepřetržitý, tedy 24 hodin denně, 7 dní v týdnu. 

Předpokládá se třísměnný provoz ve skladech a výrobě, v ostatních částech areálu (administrativa a 

pomocné provozy) bude provoz jednosměnný. 

Stanoviska a doporučení poradních orgánů/odborů 
Odbor majetku a rozvoje města doporučuje Radě města Chabařovice přijmout návrh usnesení. 

Diskuze zahájena v 15:50:19 

V 16:01:20 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Markéta Vladyková, Ing.") 

v tomto znění: 

Rada města Chabařovice po projednání: 

NEPOŽADUJE 

posouzení záměru „Přestavba průmyslového areálu Chabařovice“ dle zákona č. 100/2001 Sb., v platném 

znění. 

UKLÁDÁ 

zaslat vyjádření ke Krajskému úřadu Ústeckého kraje, OŽPaZ. 

Hlasování 

pro: 5 

proti 0 

zdržel se: 0 

nehlasoval: 0 

 

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-55-4/22 

zodpovídá: Markéta Vladyková, Ing. 

termín: IHNED (16. 2. 2022) 

Projednávání bodu bylo ukončeno v 16:01:26 

13. Demolice výrobního areálu Magna (bod číslo 13) 

Předkladatel: Markéta Vladyková, Ing. 

Projednávání bodu bylo zahájeno v 16:01:31 

Důvodová zpráva 
Investor SPV Contera Development II s.r.o. žádá o vyjádření k dokumentaci pro odstranění stavby. Jedná se 

o stávající průmyslový areál na adrese Chabařovice 682, 403 176 Chabařovice - komplex průmyslových 

budov označovaný jako „Výrobní areál Magna“. Na jeho místě bude následně vybudován nový areál - 

CONTERA park Chabařovice I. - k. ú. Chabařovice a Chlumec u Chabařovic, řešený samostatnou 

dokumentací. 

Stanoviska a doporučení poradních orgánů/odborů 
Odbor majetku a rozvoje města doporučuje Radě města Chabařovice přijmout návrh usnesení. 

Diskuze zahájena v 16:01:31 
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V 16:01:52 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Markéta Vladyková, Ing.") 

v tomto znění: 

Rada města Chabařovice po projednání: 

SOUHLASÍ 

s dokumentací bouracích prací v rámci akce „CONTERA Park Chabařovice I.“, kterou zpracovala 

společnost projekt S15 s.r.o., Plzeň 

UKLÁDÁ 

informovat žadatele o přijatém usnesení. 

Hlasování 

pro: 5 

proti 0 

zdržel se: 0 

nehlasoval: 0 

 

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-56-4/22 

zodpovídá: Markéta Vladyková, Ing. 

termín: 16. 2. 2022 

Projednávání bodu bylo ukončeno v 16:02:00 

14. Změna územního plánu p. č. 1555/45 a 1555/46 v k. ú. Chabařovice (bod číslo 

14) 

Předkladatel: Markéta Vladyková, Ing. 

Projednávání bodu bylo zahájeno v 16:02:07 

Důvodová zpráva 
Žádost podala majitelka pozemků a jejich využití je navrženo podle stávajícího využití navazujících 

pozemků. 

Stanoviska a doporučení poradních orgánů/odborů 
Odbor majetku a rozvoje města doporučuje Radě města Chabařovice přijmout návrh usnesení. 

Diskuze zahájena v 16:02:07 

V 16:10:16 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Markéta Vladyková, Ing.") 

v tomto znění: 

Rada města Chabařovice po projednání: 

DOPORUČUJE Zastupitelstvu města Chabařovice SCHVÁLIT 

změnu využití pozemků v novém územním plánu města Chabařovice následovně: 

- pozemek p. č. 1555/45 v k. ú. Chabařovice jako plochy smíšené výrobní 

- pozemek p. č. 1555/46 v k. ú. Chabařovice jako plochy pro bydlení v rodinných domech 

UKLÁDÁ 
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připravit materiál do příštího zasedání zastupitelstva města. 

Hlasování 

pro: 0 

proti 5 

zdržel se: 0 

nehlasoval: 0 

 

Návrh nebyl přijat 

V 16:10:59 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "B" (navrhovatel: "Markéta Vladyková, Ing.") v 

tomto znění: 

Rada města Chabařovice po projednání: 

UKLÁDÁ 

projednat záměr změny územního plánu s městem Chlumec. 

UKLÁDÁ 

informovat o výsledku projednání. 

Hlasování 

pro: 5 

proti 0 

zdržel se: 0 

nehlasoval: 0 

 

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-57-4/22 

zodpovídá: Markéta Vladyková, Ing. 

termín: 31. 3. 2022 

Projednávání bodu bylo ukončeno v 16:11:10 

15. Změna územního plánu č. 10 Chabařovice (bod číslo 15) 

Předkladatel: Markéta Vladyková, Ing. 

Projednávání bodu bylo zahájeno v 16:12:50 

Důvodová zpráva 
Žádost o změnu územního plánu podali vlastníci pozemků Jiná Zahrada s. r. o. a CPI – Land Development, 

a. s. Změna územního plánu týkající se pozemků společnosti CPI – Land Development, a. s. je na základě 

uzavřené Smlouvy o smlouvě budoucí na koupi nemovité věci uzavřené dne 27.9.2021 na základě usnesení 

zastupitelstva města č. UZ-52-5/21 ze dne 28.6.2021. 

Náklady na pořízení změny územního plánu dle zákona č. 183/2006 Sb., stavebního zákona § 45 odst. 4), 

bude město Chabařovice požadovat od navrhovatele na změnu. Oba žadatelé se k tomu to také v žádosti o 

pořízení změny zavázali. 
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Stanoviska a doporučení poradních orgánů/odborů 
Odbor majetku a rozvoje města doporučuje Radě města Chabařovice přijmout návrh usnesení. 

Diskuze zahájena v 16:12:50 

V 16:15:34 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Markéta Vladyková, Ing.") 

v tomto znění: 

Rada města Chabařovice po projednání: 

DOPORUČUJE Zastupitelstvu města Chabařovice SCHVÁLIT 

postupem podle § 55a, 55b, zákona č. 183/2006 Sb., o územním plánování a stavebním řádu, v platném 

znění (stavební zákon) pořízení Změny č. 10 územního plánu sídelního útvaru města Chabařovice s prvky 

regulačního plánu zkráceným postupem na základě žádostí soukromých investorů. 

UKLÁDÁ 

připravit materiál do příštího zasedání zastupitelstva města. 

Hlasování 

pro: 5 

proti 0 

zdržel se: 0 

nehlasoval: 0 

 

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-58-4/22 

zodpovídá: Markéta Vladyková, Ing. 

termín: 16. 2. 2022 

V 16:20:43 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "B" (navrhovatel: "Markéta Vladyková, Ing.") v 

tomto znění: 

Rada města Chabařovice po projednání: 

DOPORUČUJE Zastupitelstvu města Chabařovice SCHVÁLIT 

v souladu s § 6 odst. 6 písm. e), v souladu s § 47 odst. 1 a 4, § 49 odst. 1 a § 53 odst. 1 stavebního zákona 

člena zastupitelstva spolupracujícího s pořizovatelem při pořízení Změny č. 10 územního plánu sídelního 

útvaru města Chabařovice, a to Mgr. Josefa Förstera. 

UKLÁDÁ 

připravit materiál do příštího zasedání zastupitelstva města. 

Hlasování 

pro: 4 

proti 0 

zdržel se: 1 

nehlasoval: 0 
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Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-59-4/22 

zodpovídá: Markéta Vladyková, Ing. 

termín: 16. 2. 2022 

Projednávání bodu bylo ukončeno v 16:20:49 

16. Oznámení o projednání Návrhu zadání 3. změny územního plánu Ústí n. L. 

(bod číslo 16) 

Předkladatel: Markéta Vladyková, Ing. 

Projednávání bodu bylo zahájeno v 16:20:53 

Důvodová zpráva 
Návrh zadání 3. změny územního plánu Ústí nad Labem je v souladu s § 47 odst. 2 a § 20 stavebního zákona 

zaslán sousedním obcím. Do 30 dnů od obdržení mohou sousední obce uplatnit podněty. 

Stanoviska a doporučení poradních orgánů/odborů 
Odbor majetku a rozvoje města doporučuje Radě města Chabařovice vzít oznámení o projednání Návrhu 

zadání 3. změny územního plánu Ústí nad Labem na vědomí. 

Diskuze zahájena v 16:20:53 

Rada bere materiály předložené k bodu č. 16 - Oznámení o projednání Návrhu zadání 3. změny 

územního plánu Ústí n. L. na vědomí. 

Projednávání bodu bylo ukončeno v 16:21:07 

17. Oznámení o projednání Návrhu zprávy o uplatňování územního plánu 

Chlumec v uplynulém období leden 2018 – prosinec 2021 (bod číslo 17) 

Předkladatel: Markéta Vladyková, Ing. 

Projednávání bodu bylo zahájeno v 16:21:13 

Důvodová zpráva 
Pořizovatel zpracoval v souladu s § 55 odst. 1 stavebního zákona a § 15 vyhlášky č. 500/2006 Sb. Návrh 

zprávy o uplatňování územního plánu Chlumec v uplynulém období leden 2018 – prosinec 2021, která je 

v souladu s § 47 odst. 2 a § 20 stavebního zákona zaslána sousedním obcím. Do 30 dnů od obdržení mohou 

sousední obce uplatnit podněty. 

Stanoviska a doporučení poradních orgánů/odborů 
Odbor majetku a rozvoje města doporučuje Radě města Chabařovice vzít oznámení o projednání Návrhu 

zprávy o uplatňování územního plánu Chlumec v uplynulém období leden 2018 – prosinec 2021 na vědomí. 

Diskuze zahájena v 16:21:13 

Rada bere materiály předložené k bodu č. 17 - Oznámení o projednání Návrhu zprávy o uplatňování 

územního plánu Chlumec v uplynulém období leden 2018 – prosinec 2021 na vědomí. 

Projednávání bodu bylo ukončeno v 16:21:25 

18. Žádost o poskytnutí dotace z rozpočtu města Chabařovice na rok 2022 - dle 

Směrnice č. 4/2020 - Pravidla pro poskytování dotací – SPEEDWAYCLUB v 

AČR, pobočný spolek Chabařovice (bod číslo 18) 

Předkladatel: Klára Eflerová, Ing. 
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Projednávání bodu bylo zahájeno v 16:22:15 

Důvodová zpráva 
Na základě Směrnice č. 4/2020 - Pravidla pro poskytování dotací z rozpočtu města Chabařovice byla 

žadatelem – spolkem SPEEDWAYCLUB v AČR, pobočný spolek Chabařovice, doručena žádost 

o neinvestiční dotaci na rok 2022. 

Žádost byla předložena Zastupitelstvu města Chabařovice na jednání dne 15.12.2021, kdy nebyla schválena. 

Zastupitelstvo usnesením č. UZ-90-7/21 uložilo žadateli předložit přepracovaný rozpočet na výši 

alokovanou ve schváleném rozpočtu města Chabařovice pro rok 2022. 

Dne 14.1.2022 žadatel předložil přepracovaný rozpočet. 

Stanoviska a doporučení poradních orgánů/odborů 
Odbor ekonomický doporučuje Radě města Chabařovice přijmout návrh usnesení. 

ROZPOČET: 

Přijetí usnesení bude mít vliv na rozpočet města Chabařovice pro rok 2022, finanční prostředky jsou 

alokovány na par. 3419. 

Diskuze zahájena v 16:22:15 

V 16:22:29 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Klára Eflerová, Ing.") v 

tomto znění: 

Rada města Chabařovice po projednání: 

DOPORUČUJE Zastupitelstvu města Chabařovice SCHVÁLIT 

žádost žadatele - SPEEDWAYCLUB v AČR, pobočný spolek Chabařovice o poskytnutí individuální dotace. 

UKLÁDÁ 

předložit přepracovaný rozpočet a žádost o poskytnutí individuální dotace včetně návrhu Veřejnoprávní 

smlouvy o poskytnutí individuální dotace ve výši Kč 40.000,-- na nejbližším zasedání Zastupitelstva města 

Chabařovice v roce 2022 ke schválení. 

Hlasování 

pro: 5 

proti 0 

zdržel se: 0 

nehlasoval: 0 

 

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-60-4/22 

zodpovídá: Květoslava Bartošová, Ing. 

termín: 28. 2. 2022 

Projednávání bodu bylo ukončeno v 16:22:36 

19. Žádost o poskytnutí dotace z rozpočtu města Chabařovice na rok 2022 - dle 

Směrnice č. 4/2020 - Pravidla pro poskytování dotací – SPOLEK MOTOCLUB F 

(bod číslo 19) 

Předkladatel: Klára Eflerová, Ing. 
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Projednávání bodu bylo zahájeno v 16:22:40 

Důvodová zpráva 
Na základě Směrnice č. 4/2020 - Pravidla pro poskytování dotací z rozpočtu města Chabařovice byly 

žadatelem – spolkem MOTOCLUB F Chabařovice, doručeny žádosti o neinvestiční dotaci na rok 2022, a to 

na celoroční sportování dětí a mládeže a provoz spolku. 

Žádosti byly předloženy Zastupitelstvu města Chabařovice na jednání dne 15.12.2021, na kterém nebyly 

schváleny. Zastupitelstvo usnesením č. UZ-90-7/21 uložilo žadateli předložit přepracované rozpočty na výši 

alokovanou ve schváleném rozpočtu města Chabařovice pro rok 2022. 

Dne 31.1.2022 žadatel předložil přepracované rozpočty. 

Stanoviska a doporučení poradních orgánů/odborů 
Odbor ekonomický doporučuje Radě města Chabařovice přijmout návrh usnesení. 

ROZPOČET: 

Přijetí usnesení bude mít vliv na rozpočet města Chabařovice pro rok 2022, finanční prostředky jsou 

alokovány na par. 3419. 

Diskuze zahájena v 16:22:40 

V 16:25:50 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Klára Eflerová, Ing.") v 

tomto znění: 

Rada města Chabařovice po projednání: 

DOPORUČUJE Zastupitelstvu města Chabařovice SCHVÁLIT 

žádosti žadatele - SPOLEK  MOTOCLUB F o poskytnutí individuální dotace. 

UKLÁDÁ 

předložit změněné rozpočty a žádosti o poskytnutí individuální dotace včetně návrhu Veřejnoprávní 

smlouvy o poskytnutí individuální dotace ve výši 6.000,- Kč na celoroční sportování dětí a mládeže a 

100.000,- Kč na provoz spolku na nejbližším zasedání Zastupitelstva města Chabařovice v roce 2022 ke 

schválení. 

Hlasování 

pro: 5 

proti 0 

zdržel se: 0 

nehlasoval: 0 

 

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-61-4/22 

zodpovídá: Květoslava Bartošová, Ing. 

termín: 28. 2. 2022 

Projednávání bodu bylo ukončeno v 16:25:58 

20. Žádost o poskytnutí dotace z rozpočtu města Chabařovice na rok 2022 - dle 

Směrnice č. 4/2020 - Pravidla pro poskytování dotací – TJ Slovan Chabařovice 

(bod číslo 20) 
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Předkladatel: Klára Eflerová, Ing. 

Projednávání bodu bylo zahájeno v 16:26:02 

Důvodová zpráva 
Na základě Směrnice č. 4/2020 - Pravidla pro poskytování dotací z rozpočtu města Chabařovice byly 

žadatelem – TJ Slovan Chabařovice, z.s., doručena žádosti o neinvestiční dotaci na rok 2022, a to na 

celoroční sportování dětí a mládeže. 

Žádost byla předložena Zastupitelstvu města Chabařovice na jednání dne 15.12.2021, na kterém nebyly 

schválena. Zastupitelstvo usnesením č. UZ-90-7/21 uložilo žadateli předložit přepracovaný rozpočet na výši 

alokovanou ve schváleném rozpočtu města Chabařovice pro rok 2022. 

Dne 20.1.2022 žadatel předložil přepracované rozpočty. 

Stanoviska a doporučení poradních orgánů/odborů 
Odbor ekonomický doporučuje Radě města Chabařovice přijmout návrh usnesení. 

ROZPOČET: 

Přijetí usnesení bude mít vliv na rozpočet města Chabařovice pro rok 2022, finanční prostředky jsou 

alokovány na par. 3419. 

Diskuze zahájena v 16:26:02 

V 16:26:57 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Klára Eflerová, Ing.") v 

tomto znění: 

Rada města Chabařovice po projednání: 

DOPORUČUJE Zastupitelstvu města Chabařovice SCHVÁLIT 

žádost žadatele - TJ SLOVAN Chabařovice, z.s. o poskytnutí individuální dotace. 

UKLÁDÁ 

předložit změněný rozpočet a žádosti o poskytnutí individuální dotace včetně návrhu Veřejnoprávní 

smlouvy o poskytnutí individuální dotace ve výši 7.000,- Kč na celoroční sportování dětí a mládeže a 

320.000,- Kč na provoz spolku na nejbližším zasedání Zastupitelstva města Chabařovice v roce 2022 ke 

schválení. 

Hlasování 

pro: 5 

proti 0 

zdržel se: 0 

nehlasoval: 0 

 

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-62-4/22 

zodpovídá: Květoslava Bartošová, Ing. 

termín: 28. 2. 2022 

Projednávání bodu bylo ukončeno v 16:27:05 

21. Žádost o změnu údajů dotace z rozpočtu města Chabařovice na rok 2021– TJ 

Slovan Chabařovice (bod číslo 21) 
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Předkladatel: Klára Eflerová, Ing. 

Projednávání bodu bylo zahájeno v 16:27:26 

Důvodová zpráva 
Odbor ekonomický předkládá Žádost o změnu údajů dotace, jejíž poskytnutí bylo žadateli TJ Slovan 

Chabařovice, z.s., schváleno usnesením Zastupitelstva města Chabařovice č. UZ-78-6/20, konaném dne 

14.12.2020. 

Žadatel v souvislosti s omezením způsobeným koronavirovou epidemií, kdy nemohl využít schválenou 

dotaci na ve výši 304.000,- Kč pro navrhovaný účel, požádal dne 20.1.2022 o schválení změny, spočívající v 

rozdělení poskytnuté dotace na úhradu nákladů s následnými přesuny: 

Zvýšení položky Drobný materiál z částky 40.000,- Kč na částku 80.000,- Kč 

Snížení položky Startovné z částky 89.000,- Kč na částku 54.000,- Kč 

Snížení položky Mzdové náklady z částky 60.000,- Kč na částku 40.000,- Kč 

Zvýšení položky Materiál údržba z částky 30.000,- Kč na částku 45.000,- Kč 

Požadovaná dotace z rozpočtu města Chabařovice zůstává stále ve výši 304.000,- Kč, nicméně žadatel 

požaduje změnu struktury položek. 

Stanoviska a doporučení poradních orgánů/odborů 
Odbor ekonomický Radě města Chabařovice doporučuje přijmout návrh usnesení. 

ROZPOČET: 

Nemá vliv na rozpočet města Chabařovice pro rok 2021. 

Diskuze zahájena v 16:27:26 

V 16:34:40 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Klára Eflerová, Ing.") v 

tomto znění: 

Rada města Chabařovice po projednání: 

DOPORUČUJE Zastupitelstvu města Chabařovice SCHVÁLIT 

žádost o změnu dotace, spočívající ve změně struktury položek rozpočtu, poskytnuté TJ Slovan 

Chabařovice, z. s., z rozpočtu města Chabařovice v roce 2021. 

UKLÁDÁ 

předložit materiál na nejbližším zasedání Zastupitelstva města Chabařovice. 

Hlasování 

pro: 5 

proti 0 

zdržel se: 0 

nehlasoval: 0 

 

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-63-4/22 

zodpovídá: Květoslava Bartošová, Ing. 

termín: IHNED (28. 2. 2022) 
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Projednávání bodu bylo ukončeno v 16:34:47 

22. Prodej pozemku p. č. 1449/20 k. ú. Chabařovice (bod číslo 22) 

Předkladatel: Markéta Vladyková, Ing. 

Projednávání bodu bylo zahájeno v 16:34:55 

Důvodová zpráva 
Žádost o koupi části pozemku podal vlastník sousedního rodinného domu v ul. Za Stadionem č. p. 651 s tím, 

že jeho rodina tuto část pozemku dlouhodobě užívá jako zahradu. 

Rada města schválila záměr prodeje usnesením č. UR-294-19/21 ze dne 01.09.2021. 

Záměr byl vyvěšen na úřední desce od 08.09.2021 do 25.09.2021. 

Stanoviska a doporučení poradních orgánů/odborů 
Odbor majetku a rozvoje města doporučuje Radě města Chabařovice přijmout návrh usnesení. 

Diskuze zahájena v 16:34:55 

V 16:35:46 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Markéta Vladyková, Ing.") 

v tomto znění: 

Rada města Chabařovice po projednání: 

DOPORUČUJE Zastupitelstvu města Chabařovice SCHVÁLIT 

prodej pozemku p. č. 1449/20 v k. ú. Chabařovice (vzniklého oddělením z p. č. 1449/1, o výměře 119 m2) 

žadateli XXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXX, Chabařovice, za cenu obvyklou dle 

znaleckého posudku k 06.12.2021 ve výši 47 600,- Kč + doprovodné náklady (znalecký posudek). Kupní 

cena bude uhrazena do 31.03.2022. 

K prodeji pozemku jsou stanoveny tyto podmínky: 

Kupní smlouvu (dále jen KS) sepíše právní zástupce města, náklady za sepsání KS včetně vkladu do katastru 

nemovitostí, hradí kupující. 

Bude zřízeno předkupní právo ve prospěch města Chabařovice, jako právo věcné, na dobu 5-ti let od vkladu 

vlastnického práva do katastru nemovitostí s tím, že v případě zpětného odkupu nemovitosti bude cena ve 

výši původní kupní ceny, zvýšené o nárůst cen v důsledku inflace a o ev. prokazatelné zhodnocení 

nemovitosti provedené kupujícím. 

UKLÁDÁ 

připravit materiál do příštího zasedání zastupitelstva města. 

Hlasování 

pro: 5 

proti 0 

zdržel se: 0 

nehlasoval: 0 

 

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-64-4/22 

zodpovídá: Markéta Vladyková, Ing. 
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termín: 16. 2. 2022 

Projednávání bodu bylo ukončeno v 16:35:56 

23. Prodej pozemku p. č. 825/29 a 825/30 k. ú. Roudníky (bod číslo 23) 

Předkladatel: Markéta Vladyková, Ing. 

Projednávání bodu bylo zahájeno v 16:36:28 

Důvodová zpráva 
Žádost o odkup podal vlastník sousední nemovitosti č. p. 2, Roudníky, který by odkupem části pozemku u 

vjezdu do dvora narovnal majetkoprávní vztahy (pozemek ve vlastnictví města zasahuje do dvora rodinného 

domu) a větší zakreslená část by sloužila ke stavbě přístřešku pro stání pro osobní automobily. Odbor 

majetku a rozvoje města doporučuje Radě města Chabařovice přijmout návrh usnesení vzhledem k tomu, že 

uvedená část pozemku je podél komunikace, která je účelovou komunikací, sloužící pouze k příjezdu 

k nemovitosti žadatele, viz. výřez z územního plánu města Chabařovice. Pozemek se nachází v plochách 

určených pro výstavbu. Odprodejem pozemku nedojde k omezení přístupu k cizím nemovitostem a jejich 

údržby. 

 Rada města schválila záměr prodeje usnesením č. UR-156-10/21 ze dne 12.05.2021. 

Záměr byl vyvěšen na úřední desce od 17.05.2021 do 04.06.2021. 

Stanoviska a doporučení poradních orgánů/odborů 
Odbor majetku a rozvoje města doporučuje Radě města Chabařovice přijmout návrh usnesení. 

Diskuze zahájena v 16:36:28 

V 16:36:53 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Markéta Vladyková, Ing.") 

v tomto znění: 

Rada města Chabařovice po projednání: 

DOPORUČUJE Zastupitelstvu města Chabařovice SCHVÁLIT 

prodej pozemku p. č. 825/29 (o výměře 349 m2) a 825/30 (o výměře 18 m2) v k. ú. Roudníky (vzniklého 

oddělením z p. č. 825/2) žadateli XXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXX, Chabařovice, za 

cenu obvyklou dle znaleckého posudku k 29.11.2021 ve výši 165 150,- Kč + doprovodné náklady (znalecký 

posudek). Kupní cena bude uhrazena do 31.03.2022. 

K prodeji pozemku jsou stanoveny tyto podmínky: 

Kupní smlouvu (dále jen KS) sepíše právní zástupce města, náklady za sepsání KS včetně vkladu do katastru 

nemovitostí, hradí kupující. 

Bude zřízeno předkupní právo ve prospěch města Chabařovice, jako právo věcné, na dobu 5-ti let od vkladu 

vlastnického práva do katastru nemovitostí s tím, že v případě zpětného odkupu nemovitosti bude cena ve 

výši původní kupní ceny, zvýšené o nárůst cen v důsledku inflace a o ev. prokazatelné zhodnocení 

nemovitosti provedené kupujícím. 

UKLÁDÁ 

připravit materiál do příštího zasedání zastupitelstva města. 

Hlasování 

pro: 5 

proti 0 
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zdržel se: 0 

nehlasoval: 0 

 

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-65-4/22 

zodpovídá: Markéta Vladyková, Ing. 

termín: IHNED (16. 2. 2022) 

Projednávání bodu bylo ukončeno v 16:37:29 

24. Zahájení zjišťovacího řízení ke koncepci „Integrovaná strategie Ústecko-

chomutovské aglomerace pro období 2021 – 2027“ (bod číslo 24) 

Předkladatel: Markéta Vladyková, Ing. 

Projednávání bodu bylo zahájeno v 16:37:35 

Důvodová zpráva 
Integrovaná strategie Ústecko-chomutovské aglomerace pro období 2021-2027 je strategický dokument, 

který analyzuje vymezené území, popisuje jeho konkrétní problémy a potřeby a s přihlédnutím na ně 

stanovuje cíle a opatření, které budou naplněny realizací vzájemně provázaných (integrovaných) projektů, 

které mohou být v budoucnu spolufinancovány ze strany poskytovatelů dotací ať již národních či 

evropských. Prostřednictvím koncepce bude možné využít financování intervencí z vybraných specifických 

cílů operačních programů pro programové období 2021–2027. 

Stanoviska a doporučení poradních orgánů/odborů 
Odbor majetku a rozvoje města doporučuje Radě města Chabařovice přijmout návrh usnesení. 

Diskuze zahájena v 16:37:35 

V 16:38:23 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Markéta Vladyková, Ing.") 

v tomto znění: 

Rada města Chabařovice po projednání: 

NEPOŽADUJE 

posouzení koncepce „Integrovaná strategie Ústecko-chomutovské aglomerace pro období 2021 – 2027“ dle 

zákona č. 100/2001 Sb., v platném znění. 

UKLÁDÁ 

Zaslat vyjádření ke Krajskému úřadu Ústeckého kraje, OŽPaZ. 

Hlasování 

pro: 5 

proti 0 

zdržel se: 0 

nehlasoval: 0 

 

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-66-4/22 

zodpovídá: Markéta Vladyková, Ing. 
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termín: 16. 2. 2022 

Projednávání bodu bylo ukončeno v 16:38:29 

25. Analýza umístění městského úřadu Chabařovice (bod číslo 25) 

Předkladatel: Markéta Vladyková, Ing. 

Projednávání bodu bylo zahájeno v 16:38:34 

Důvodová zpráva 
Česká pošta dlouhodobě usiluje o předání provozování pošty Partner do rukou města Chabařovice. Zároveň 

v roce 2020 byl značně navýšen nájem ze strany České pošty pro Městský úřad Chabařovice, a to z 45 tis. 

Kč za čtvrtletí na 80 tis. Kč za čtvrtletí. Toto navýšení proběhlo bez jakékoliv investice do prostor 

Městského úřadu Chabařovice. 

Na základě toho byla vypracována Analýza umístění Městského úřadu Chabařovice, aby bylo možné 

zhodnotit všechny varianty nejenom ekonomicky, ale také v širších souvislostech (reprezentativnost prostor, 

umístění úřadu z pohledu dostupnosti pro občany atd.). Analýza je v příloze materiálu tohoto bodu. 

Zároveň byla Česká pošta požádána o předložení nabídkové ceny na odkup nemovitosti, kde se v současné 

době úřad nachází (Husovo náměstí 183). V příloze materiálu jsou informace k nabídce od České pošty. 

Podmínkou prodeje nemovitosti městu Chabařovice je provozování pošty Partner. Za provádění těchto 

služeb by město Chabařovice obdrželo od České pošty úplatu. V současné době je pošta Partner 

dimenzována na 2 přepážky, které je nutné obsadit 2 zaměstnanci. Informace k provozování pošty Partner 

jsou opět v příloze tohoto materiálu (2 přílohy: informace k poště Partner, náklady města Chabařovice v 

případě provozování pošty Partner). 

Stanoviska a doporučení poradních orgánů/odborů 
Odbor majetku a rozvoje města doporučuje Radě města Chabařovice přijmout návrh usnesení. 

Diskuze zahájena v 16:38:34 

V 16:53:34 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Markéta Vladyková, Ing.") 

v tomto znění: 

Rada města Chabařovice po projednání: 

DOPORUČUJE Zastupitelstvu města Chabařovice SCHVÁLIT 

záměr odkupu objektu Husovo nám. č. p. 183, Chabařovice od České pošty, s. p. 

UKLÁDÁ 

připravit materiál do příštího zasedání Zastupitelstva města Chabařovice. 

Hlasování 

pro: 5 

proti 0 

zdržel se: 0 

nehlasoval: 0 

 

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-67-4/22 

zodpovídá: Markéta Vladyková, Ing. 
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termín: 16. 2. 2022 

Projednávání bodu bylo ukončeno v 16:53:43 

Jednání ukončeno 02.02.2022 v 16:54:26 
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Ověřeno ověřovateli: 

1)   2. 2. 2022 17:01 Mgr. Jiří Hladík, v. r.     

  

Podpisy odpovědných osob: 

Starosta(ka): 
   Mgr. Josef Kusebauch, v. r. 

Místostarosta(ka): 
   Libor Verner, v. r. 
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